



产品概述 Ted团队升降桌

Ted 团队型，可标配悬挂屏

规格 1200 | 1400 | 1500 (W)
600 | 700 | 750 (D)
660 ~ 1100 (H)

可选材质



产品概述 Ted升降桌



1. 可预设3种记忆高度

2. 触摸式液晶面板同步高度显示



人们在一天的工作大当中活动量明显不够。事实上，成人有50-70%的时间都坐着。这一静止的办公方式对身体健康带来了长期挑战，无论是背部、颈部疼痛，还是反复性压力损伤。

It is obvious that people do not have enough activity in the middle of a day's work. In fact, adults spend 50-70% of their time sitting. This static way of working poses a long-term challenge to physical health, whether it's back pain, neck pain, or repeated stress injuries.

只需轻轻一碰，使用者就可以根据个人喜好或工作需要，方便快捷且无噪音地调节台面高度从最低660毫米至最高1100毫米，反之亦然。其姿势可坐可站，工作模式可以是协作式，也可是个人专注式。

With a single touch, users can easily and quickly adjust the height of the table from 660 mm to 1100 mm, and vice versa, according to their personal preferences or work needs. Its posture can be sitting or standing, and its working mode can be cooperative or personal focus.





上海优甸家具有限公司

Shanghai Top-Design Furniture CO., LTD

上海市闵行区瓶安路1258号

No.1258, PingAn Road, MingHang District, ShangHai

Tel: +86 4008204338

Http:// www.top-d.cn

